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Abstract (en)
[origin: CN114145430A] The invention relates to a method for torsional connection of tubular casings (4). The invention also relates to a device
(6) for torsional connection of tubular casings (4) and to an associated system (2). According to the invention, the following step of the method is
proposed: twisting the tubular casing (4) in such a way that the number of twists (R) of each segment (P) or each group of segments (P) is varied
during the processing of the tubular casing (4).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zum Abdrehen von schlauchförmigen Hüllen (4). Die Erfindung betrifft ferner eine Vorrichtung (6) zum Abdrehen
von schlauchförmigen Hüllen (4) sowie ein betreffendes System (2).Erfindungsgemäß werden folgende Verfahrensschritte vorgeschlagen: Abdrehen
einer schlauchförmigen Hüllen (4) derart, dass die Anzahl der Abdrehungen (R) je Portion (P) oder je Gruppe von Portionen (P) während der
Verarbeitung einer schlauchförmigen Hülle (4) variiert wird.
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